
 

ABSO – BVOS  Ploegencommissie 

Verslag van de vergadering van 12 september 2011 te Oudergem 
 

 

Aanwezig:  

 Jean-Pierre Vandercruys (juniors FRSO, ipv Christian Stoffels)   

 Jean-Noël Debehogne (seniors FRSO) 

 Patrick Wallaert (seniors VVO) 

 Jacques Hofmans 

 Bart Van de Moortel 

Verontschuldigd: 

 Stefan Thiels (juniors VVO) 

 

1. Agenda van de vergadering:  

goedgekeurd 

 

2. Verslagen vorige vergaderingen dd 4 mei, 11 juni, 8 augustus en 4 september : 
goedgekeurd 

 

3. Programma 2011: 
A. Juniors : JEC, Villach, AUT, 14-18 september 

 - 7 atleten + 2 begeleiders (Hubert Bastin en Roger Vanaken) 

 - reis met minibusje, heen woensdag 14/9, terug zondag 18/9 

 - De voorbereiding van de selectiewedstrijden (controle startrooster) en de afspraken met 

 de JEC-organisatie zijn niet verlopen zoals was afgesproken. 

 De commissie wenst Walter uitdrukkelijk te bedanken voor zijn snelle actie om de 

 inschrijvingen toch nog geregeld te krijgen. 

  

B. Seniors :  

 - World Cup SUI : Michel Bastin en Quentin Deneyer 

 - Traingskamp WOC2012 , 28/9 – 3/10:  

  Vinciane Mulpas, Michel Bastin, Quentin en Gilles De Neyer, François Van Der Ouderaa 

    begeleiding Jean-Noël 

 

4. Evaluaties: 
A. Juniors :  

 - JWOC, Rumia-Wejherowo, POL, 1-10 juli:  

Goede organisatie en baanlegging, uitgezonderd het logement en de maaltijden die 

ondermaats waren. 

Plaats in de landenrangschikking : 1
ste

 Zweden, ranking België : niet bekend 

2 A-finale plaatsen, en 10 B-finales 

Zeer goed resultaat op Middle (Yannick 22
ste

) 

Hoopgevend debuut van Tristan Bloemen 

Aflossing : 34
ste

 / 55 

 

 - EYOC, Jindrichuv Hradec, CZE, 22-27 juni:  

Zeer goede  resultaten voor Evert Leeuws (Sprint 4 / 83 , Long 12
de

 / 83 ) en van Elke 

Verdeyen (Sprint 13
de

 / 84). 

Landenklassement : 1
ste

 Tsjechië, ranking België : 24
ste

 / 30 

 

 



B. Seniors :  

 - WOC (Chambéry, FRA, 11-21 augustus):  

Goede resultaten, zeker op deze extreem moeilijke terreinen 

2 finales, telkens op de sprint: 

- Miek : 28
ste

 

- Fabien : 34
ste

 

bijna-finale op de Middle van Fabien (gemist met 10”) 

goede aflossing :  25
ste

 plaats 

Verslag van Patrick in bijlage 

 - WK MTB-O, Vicenza, ITA, 20-28 augustus:  

  degelijke resultaten van Jochen Verdeyen (Sprint 50 / 87, Middle 52 / 90) 

  niveau stijgt 

 

5. Voorbereiding seizoen 2012: 
Alhoewel over de definitieve vorm van het programma, selectiecriteria, … pas volgende 

vergadering zal beslist worden, is er overeenstemming over volgende algemene punten : 

- bekendmaken programma < 31/10, kandidaatstelling  < 1/12 

- fysieke test, zelfde norm als voor 2011 

- vervroegen van de selectiewedstrijden met ca.1 maand 

 

Onderstaande voorstellen werden kort besproken, zonder dat hierover een beslissing werd 

genomen: 

- gezamenlijk selectieweekend voor EYOC, JWOC en WOC  

- selectiewedstrijden in België 

- wild-card voor WOC op basis van prestaties van de voorgaande jaren 

- mogelijkheid tot deelname aan een WOC2013 trainingskamp samen met de Finse nationale 

ploeg, augustus 2012 

- invoeren van fysieke test voor juniors 

- focus leggen op EYOC, JWOC, JEC en WOC 

- EOC, World Cups en MTB-O niet meer in het programma opnemen, en minder strikte 

selectienormen 

 

Trainers voor 2012: 

- juniors : FRSO, Christian Stoffels  - VVO,  Juliaan Linten (ad interim) 

- seniors : VVO, Patrick Wallaert  -  FRSO, Jean-Noël Debehogne (ad interim) 

 

De trainers zullen tegen volgende vergadering concrete programmavoorstellen uitwerken. 

  

 

6. Varia: 
 - 

 

7. Volgende vergadering: 
Woensdag 12 oktober 2011, 20u00, ADEPS, Oudergem 

 

Einde vergadering: 22u00 

 

 

Bart Van de Moortel, 

Secretaris ploegencommissie 



 

  

BIJLAGE 

Verslag WOC 2011 

 

 

1. Hotel 

Hotel Campanille in Aix Les bains .  

Mooie ligging naast een golfterrein buiten de embargo zone van de sprint waardoor 

we het hotel niet zouden moeten verlaten vanaf 7u s’morgens de dag van de 

qualificatie sprint .  

Eten was aan de zwakke kant . Er was een speciaal sportief menu voorzien. Dit was 

soms smaakloos en dezelfde menu kwam verschillende keren terug tijdens de week . 

Kamers typisch Campanille. Klein maar wel met twee aparte bedden . 

Duur voor hetgeen het in feite is . 

Ik denk dat we voor volgend jaar ( zoals Miek ook al voorstelde ) moeten uitkijken 

naar iets anders. Bvb een huisje waar we met de ganse ploeg in terecht kunnen en 

waar we zelf ons eigen eten klaarmaken , eventueel met een kookmoeder ( of vader ) 

Dit zal goedkoper uitvallen ( zeker in Zwitserland volgend jaar ) en komt allicht ook de 

ploegsfeer ten goede .  

 

2. Sfeer binnen de ploeg 

Was goed . De tegenstelling FRSO – VVO was minder te voelen dan vorig jaar ook 

omdat er van FRSO kant alleen Fabien was ( als atleet ) 

In het begin had ik de indruk dat er sommigen niet echt met hun hoofd bij waren, 

maar dit was niet echt het geval . 

Ik miste toch wel een  beetje de aanwezigheid van een ander meisje omdat dit wel 

wat aangenamer zou geweest zijn voor Miek. ( Zoals vorig jaar bvb ) Miek liet dit 

echter niet merken en ik denk wel dat ze het naar haar zin had . 

 

3. Organisatie 

Technisch zat het wel allemaal vrij goed in mekaar , al waren er soms toch wel wat 

opmerkingen van andere landen tijdens de dagelijkse briefings .  

Ik had de indruk dat de persoon die de briefings gaf niet altijd zeker van zijn stuk was, 

maar deze werd goed bijgestaan door de IOF event advisor . 

Wedstrijdcentrum lag in het centrum van de stad Aix Les Bains, maar door het goede 

weer reden Jacques en ik er de meeste keren naartoe met de fiets ( 10 tal minuten 

van het hotel ) 

Wedstrijden zelf waren zeer technisch in fantastische terreinen op het prachtige 

plateau van Le Revard – La Feclaz maar we moesten toch telkens een hele rit 

afleggen langs bochtige en soms vrij steile wegen .  

Dikwijls waren de winnaarstijden niet goed geschat . Meestal lagen deze een stuk 

hoger dan eigenlijk voorzien, waardoor er soms wel enorme tijden werden gelopen   

(Vooral tijdens de finale van de Long ) 



In Noorwegen vorig jaar had men er meer iets spectaculair van gemaakt voor de 

toeschouwers, nu was er meer aandacht besteed aan de omlopen voor de atleten 

zelf.  

Het was ook niet altijd eenvoudig om up to date informatie te bekomen over de 

resultaten ( Geen grote schermen tijdens de selecties o.a. ) 

De sfeer in de arena’s tijdens de finales was wel fantastisch. Zeker met Thierry 

Georgiou die zo sterk presteerde maar ook tijdens de sprint finale in het prachtige 

oude stadsgedeelte van Chambery  . 

 

4. Prestaties van onze ploeg  

Over het algemeen ben ik gematigd positief . Akkoord we hadden maar 2 A finales 

i.p.v. 4 vorig jaar  maar de terreinen waren echt wel extreem moeilijk. Fabien miste 

de A finale met 10”, dus kon even goed net wel finale geweest zijn. 

Om in deze terreinen goed te kunnen presteren moet je er vele trainingen in hebben 

gedaan . 

 

Algemeen besluit 

Prestaties iets minder dan vorig jaar maar de  terreinen waren dit jaar ook wel 

extreem moeilijk , te moeilijk voor ons Belgen . Om hier meer kans te maken 

moet men zoals reeds gezegd vele uren in dit terrein getraind hebben . 

Sprint is en blijft voor ons de proef met het meeste kans op slagen ( A finale halen 

want dit is het enige haalbare ) 

De terreinen  van volgend jaar in Zwitserland moeten ons beter liggen ( Wat meer 

“Belgisch” terrein zoals we in onze Ardennen hebben, en dan meer bepaald de 

Oostkantons , toch zeker voor wat de qualificatie van de Long betreft . De Middle 

is wat technischer ( Meer Jura terrein met veel stenen en meer hoogteverschil )  

Is wel zo dat er dan allicht ook wel sneller zal gelopen worden door alle 

deelnemers ( Logisch, de Zwitsers zijn allemaal zeer zeer goede lopers, ze zijn 

bijna allemaal bij de 15 beste lopers van hun land )  

Ook de sprint qualificatie lijkt mij iets meer op onze maat gesneden omdat er 

allicht geen echt bosgedeelte zal inzitten ( wel wat parkgedeeltes )  

Ik pleit er echter voor om toch de normen van de fysieke test niet te verscherpen. 

Volgens mij zijn deze zoals ze nu zijn goed genoeg om de atleten te testen op hun 

fysiek vermogen . 

 

           Patrick 

 

 


